

## Styrelsemöte 20180712

\* **Årsmöte**: Söndagen den 9/9 kl. 10:00. Vi kollar med Pelle om vi får låna lokalen på Lagunen i år med.

De poster som skall tillsättas på årsmötet är: Ordförande, Sekreterare, Ledamot, två suppleanter och troligtvis en ansvarig för hemsidan.

Therése lägger upp information om årsmötet och sedan om de vakanta posterna på facebook.

\* **Diket**: Är nu röjt! Nu måste det grävas ur. Vi får ta in offerter, ca 3 st.  
Johan kollar.

\* **Spiegel** vid Hillervägen/Utblicksstigen? Det hade nog varit en bra idé för att underlätta i den korsningen där det är lite svårt att se.

\* **Kantklippning** av vägarna måste göras. Mattias kollar med ansvarig.

\* **Röja gångvägar**: Vi har pratat om att anlita någon att röja våra gångvägar två gånger om året. Bron och den ner till bussen. Vi kollar med Svensk Markservice?

\* **Trivselgrupp**: Therése kollar inför årsmötet om de vill sitta kvar.

\* **Fartgupp** vid Bratteklevsvägen/Högsläntsvägen: Mattias kollar med Conny på kommunen om de kan hjälpa oss att få fram ett bra alternativ.

\* Nästa år köper vi blommor till **blomlådorna** och planterar och utser några kringboende runt varje låda att ansvara för vattning av närliggande blomlåda.

Vid pennan

Ordförande

---

Therése Johansson

---

Nenita Alme